
【电钢琴】雅马哈P-95B（YAMAHA Elcictric Piano P-95B）

产品名称 【电钢琴】雅马哈P-95B（YAMAHA Elcictric
Piano P-95B）

公司名称 北京御曲琴行有限责任公司

价格 4180.00/台

规格参数 包装:纸箱
材质:家电
品种:电钢琴

公司地址 北京市西城区虎坊路17号-2

联系电话 51253577 15321069828

产品详情

包装 纸箱 材质 家电
品种 电钢琴 规格 133cm*15cm*30cm琴头
型号 P-95B 颜色 黑灰

【代理区域】限售北京地区（付款前请联系客服核实当日库存）

p-95b电钢琴

建议零售价：4780元 震撼低价 4280元

含本体p-95b、琴架l85及三踏板组件 lp-5a

设计沿用p85系列电钢琴设计

荣获日本2007年 good design设计大奖!



●采用awm动态立体声采样技术，使钢琴音色、数码钢琴、风琴、古钢琴、弦乐等常用音色达到高标准
的声音质量和真实程度。数字混响功能的加入，能模拟在音乐厅中演奏的感觉●ghs标准渐层式锤感键盘
，真实还原低音区到高音区不同触感,亚光黑色表面更显高贵●最新的扬声器带来更浑厚的低音区效果●
除了钢琴音色，我们增加了供爵士风琴和合唱音色效果●最新音量控制钮，能更细致地调节音量●平衡
的琴底设计，能完美贴合x型展架●最大复音数64；声音层次表达更加细腻真实●内置10首demo曲目及预
置50首世界钢琴名曲，静心欣赏抑或跟随演奏，仅需要同时按下demo键和键盘上的琴键●紧凑，时尚的
设计占用更少空间，并适于与家居环境更好匹配●双音色叠加功能，创造丰富的音色效果，使演奏充满
乐趣●内置乐曲录音功能，随时记录演奏乐曲。无论是钢琴教学还是自我欣赏，这项功能无疑省去了录
音的烦恼●琴身下方内置的立体声扬声器经过了特殊的设计，能够再现整个音区范围和高品质的音色效
果●三踏板组件lp-5a（延音，弱音，止音）设计，为演奏者完全带来钢琴相同的控制感

 产品参数

graded hammer standard (ghs) keyboard with matte finish of black keys

just as on a traditional acoustic piano, the keys of the lower notes have a heavier touch, while the higher ones are more
responsive to lighter playing. the keyboard"s sensitivity can even be adjusted to match your playing style. this graded
hammer technology also enables the instrument to provide authentic touch in a lightweight instrument. the matte
finish of the black keys enhances the keyboard"s luxurious appearance.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-----------

compact, stylish design

the attractive, slim, lightweight design of the instrument suits virtually any interior décor, and occupies less space
than most coffee tables. no piano movers required.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-----------



advanced wave memory (awm) dynamic stereo sampling

the awm (advanced wave memory) is a sampling system which creates the realism of an acoustic instrument by using
digital technology to record the instrument sound and applying high-quality digital filter technology to the recorded
audio samples. the waveform of the sound created by playing the key of an acoustic piano differs depending on the
playing strength from pianissimo to fortissimo. the awm dynamic stereo sampling can produce such dynamic nuances
by recording samples of various playing strengths. the greater the number of samples used, the higher the expression.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-----------

built-in stereo speaker system

this instrument uses highly efficient amplifiers that pack more sound into a lighter digital piano. with 6 watts per
channel, these keyboards are ready to go whenever you are.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-----------

essential sounds

this instrument features an array of commonly used sounds such as grand pianos, electric pianos, organs,
harpsichords, vibraphones, strings and new choir and jazz organ. each of these sounds has been recorded and
recreated with yamaha"s unrivaled attention to detail.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-----------

specssize/weight
dimensionswidth1,326mm (52-3/16")

height151.5mm (5-15/16")
depth295mm (11-5/8")

weightweight12.0kg (26 lbs., 7 oz.)

control interface
keyboardnumber of keys88



typegraded hammer standard (ghs) keyboard
touch sensitivityhard/medium/soft/fixed

panellanguageenglish

voices
tone generationtone generating technologyawm stereo sampling

polyphonynumber of polyphony (max.)64
presetnumber of voices10

effects
typesreverbyes

functionsdual/layersyes

songs
presetnumber of preset songs50

recordingnumber of songs1
number of tracks1

data capacity65kb (ca. 11,000 notes) for user song
recording functionyes

compatible
data formatplaybackoriginal format

recordingoriginal format

functions
overall controlsmetronomeyes

tempo range32 - 280
transpose-6 to 0, 0 to +6

tuningyes

storage and connectivity
storageinternal memory65kb for user song

connectivitydc indc in 12v
headphonesx 2

sustain pedalyes
pedal unityes (optional)

midiin/out

amplifiers and speakers
amplifiers6w x 2

speakers(12cm x 6cm) x 2

power supply
power supplyadaptor (pa-5d)

accessories
included accessoriesmusic restyes

pedal/footswitchyes
optional accessorieslp-5a
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